

## DAILY ROUTINE OF BUSINESS

## TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Edwards, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2565 concerning the Canada Post Corporation.—Sessional Paper No. 343-9/17U.

Mr. Edwards, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2580 concerning rural communities.—Sessional Paper No. 343-9/15J.

Mr. Edwards, for Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2728, 343-3332, 343-3333 and 343-3355 to 343-3357 concerning long-distance telephone service.—Sessional Paper No. 343-9/29I.

Mr. Edwards, for Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2720, 343-2865, 343-2932, 343-3349, 343-3430 and 343-3512 concerning radio and television programming.—Sessional Paper No. 343-9/123D.

Mr. Edwards, for Mr. Blais, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-2273 concerning the Young Offenders Act.—Sessional Paper No. 343-9/53G.

Mr. Edwards, for Mr. Blais, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-3285 and 343-3287 to 343-3306 concerning crimes of violence.—Sessional Paper No. 343-9/76V.

Mr. Edwards, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2585, 343-2719, 343-2770, 343-2835 to 343-2839, 343-2840, 343-2843 to 343-2861, 343-2862, 343-2890 to 343-2892, 343-2926, 343-2936, 343-3006, 343-3007, 343-3022, 343-3350, 343-3398, 343-3414, 343-3518, 343-3535, 343-3537, 343-3559, 343-3592 and 343-3594 concerning child poverty.—Sessional Paper No. 343-9/158.

Mr. Edwards, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-2606 and 343-2699 concerning health care services.—Sessional Paper No. 343-9/159.

## AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

## DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Edwards, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2565 au sujet de la Société canadienne des postes.—Document parlementaire n° 343-9/17U.

M. Edwards, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2580 au sujet des communautés rurales.—Document parlementaire n° 343-9/15J.

M. Edwards, au nom de M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions nos 343-2728, 343-3332, 343-3333 et 343-3355 à 343-3357 au sujet du service téléphonique interurbain.—Document parlementaire n° 343-9/29I.

M. Edwards, au nom de M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions nos 343-2720, 343-2865, 343-2932, 343-3349, 343-3430 et 343-3512 au sujet des émissions de radio et de télévision.—Document parlementaire n° 343-9/123D.

M. Edwards, au nom de M. Blais, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n° 343-2273 au sujet de la Loi sur les jeunes contrevenants.—Document parlementaire n° 343-9/53G.

M. Edwards, au nom de M. Blais, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions nos 343-3285 et 343-3287 à 343-3306 au sujet des crimes avec violence.—Document parlementaire n° 343-9/76V.

M. Edwards, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions nos 343-2585, 343-2719, 343-2770, 343-2835 à 343-2839, 343-2840, 343-2843 à 343-2861, 343-2862, 343-2890 à 343-2892, 343-2926, 343-2936, 343-3006, 343-3007, 343-3022, 343-3350, 343-3398, 343-3414, 343-3518, 343-3535, 343-3537, 343-3559, 343-3592 et 343-3594 au sujet de la pauvreté des enfants.—Document parlementaire n° 343-9/158.

M. Edwards, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions nos 343-2606 et 343-2699 au sujet des services de santé.—Document parlementaire n° 343-9/159.